
 
    Zápisnica z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  konaného dňa  

24.  04.  2009 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ing.  Boris Szorád,  Ing.  Jozef Lauko, Marián Humenský 
      Ing. Stanislav Beňo,  Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Ing.  Marián Vrabec,  
Ospravedlnený: Ivan Behúl   
 
 
 
 Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu 
v zložení: Ing.  Stanislav Beňo,  Marián Humenský,  Ing.  Boris Szorád.  Zároveň odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Jozef Bojda,  Ing.  Marián Vrabec,  ako aj program tretieho 
riadneho zasadnutia OZ v Lužiankach. 
 
 Jozef Pagačovič predniesol kontrolnú správu o plnení uznesení.  
 
 V informatívnej správe starosta obce informoval prítomných o inventarizácii obecného 
majetku. Na základe inventarizácie bol vyradený  a zlikvidovaný poškodený a nefunkčný 
hmotný majetok. Ďalej starosta obce informoval o výberovom konaní na zhotovenie 
sociálneho zariadenia v MŠ,  o súťaži na zhotovenie plastových okien do pivničných 
priestorov v ZŠ ako aj plastových dverí a je pripravené aj nacenenie soklu na ZŠ.  
V súčasnosti sa pokračuje vo vytýčení miestnych komunikácii,  vytýčená je ulica Kajsa II,  
a pracuje sa na MK- predĺženie Radošinskej ulice. Starosta obce prečítal list od p.  Kompasa,  
ktorý býva na Radošinskej ulici,  v ktorom ďakuje obecnému zastupiteľstvu za vybudovanie 
komunikácie na uvedenej ulici a zároveň žiada OZ v Lužiankach o vybudovanie retardérov na 
tejto ulici ako aj zákaze prechádzať poľnohospodárskym strojom po Radošinskej ulici.  Bola 
ukončená a odovzdaná otoč na železničnej stanici a celoplošná vysprávka Radošinskej ulice. 
Bol odkúpený pozemok na rozšírenie Cintorína Kajsa,  v súčasnosti sa pracuje na projekčných 
prácach oplotenia tohto cintorína. Toto oplotenie je plánované na jeseň tohto roku,  najneskôr 
na jar budúceho roku. Starosta obce  informoval o podpísaní zmluvy na zhotovenie verejného 
osvetlenia a miestneho rozhlasu na trase,  kde prišlo k výmene elektrických stĺpov. Ďalej 
starosta obce informoval o kultúrnych akciách,  ktoré sa uskutočnia v najbližšom období.  
Jedná sa o „Stavanie mája“  a „ Májovú veselicu“ ako aj o „Deň matiek“,  ktoré usporiadava 
Kultúrna komisia pri OZ v Lužiankach.     

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo návrh zmluvy na odvoz 

komunálneho odpadu od  firmy ENVI-GEOS Nitra. Ing. Beňo uviedol,  že po porovnaní  
zmlúv od firiem ENVI-GEOS Nitra a NKS Nitra je výhodnejšia zmluva od NKS Nitra. Jozef 
Pagačovič uviedol,  že nevýhodný bol prvý návrh zmluvy od fy ENVI-GEOS,  ale druhý,  
opravený návrh zmluvy od fy ENVI-GEOS Nitra je pre obec výhodnejší.     Ing.  Beňo chcel 
vedieť, prečo fy ENVI-GEOS Nitra dala druhý návrh zmluvy.  Jozef Hubert informoval 
prítomných,  že prvý návrh od uvedenej firmy bol v niektorých bodoch pre obec 
nevyhovujúci.  Z tohto dôvodu firma predložila nový návrh zmluvy,  ktorý sa stal pre obec 
výhodnejší.  Ing.  Beňo po prezretí druhého návrhu zmluvy od fy ENVI-GEOS Nitra uviedol,  
že na základe zmluvy je možné zvyšovať ceny za odvoz odpadu automaticky,  bez súhlasu 
obce.  Jozef Pagačovič uviedol,  že zvyšovanie ceny bude možné len po odsúhlasení 
poslancami OZ v Lužiankach.  Ing.  Beňo navrhol,  aby bol návrh zmluvy posúdený 
právnikom. Ing.  Szorád uviedol,  že návrh zmluvy treba spripomienkovať bod po bode a dať  
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návrh na zmeny v zmluve. Starosta obce navrhol,  aby bol porovnaný návrh zmluvy od fy 
ENVI-GEOS Nitra a zmluva s NKS Nitra a rozhodnúť sa,  ktorá je pre obec výhodnejšia. Ing.  
Vrabec uviedol,  že zmluva s NKS Nitra je už podpísaná a preto ju netreba prehodnocovať.  
Ing.  Beňo uviedol,  že OZ v Lužiankach malo vyzvať na prehodnotenie súčasnej zmluvy aj 
NKS Nitra,  a až potom sa malo prehodnotiť,  ktorá zmluva je pre obec výhodnejšia .  
Poslanci OZ v Lužiankach navrhli, aby boli do návrhu zmluvy s fy ENVI-GEOS zapracované 
nasledujúce zmeny: doplniť penalizáciu 0, 05% za každý deň z výšky priemernej mesačnej 
faktúrovanej sumy  v prípade nedodržania termínu vývozu (všetci za),  v článku III. bod 3. 1 
zmeniť lehotu splatnosti faktúry za vývoz odpadu na 28 dní (za Bojda,  Humenský, Ing. Beňo,  
Ing.  Vrabec,  ostatní sa zdržali),  v článku III.  bode 3.5 vyhodiť písmeno c - zvýšenie ceny 
z dôvodu inflácie a zvýšenia nákladov o 10% oproti nákladom v prvom roku poskytovania 
služieb, v článku V -objednávateľ doplniť zabezpečenie možnosti váženia vozidiel pred 
vstupom do obce a pred odchodom z obce zo strany obce. V prípade,  že uvedené 
pripomienky bude fy ENVI-GEOS Nitra akceptovať,  poslanci OZ poverili starostu obce 
vypovedať zmluvu  s NKS Nitra k najbližšiemu možnému zákonnému termínu a uzatvoriť 
novú zmluvu s fy ENVI-GEOS Nitra (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach súhlasilo so zapojením sa obce do projektu 
Ponitrianskeho združenia obcí pre separovaný zber a zároveň schválilo úhradu členského 
príspevku obce vo výške 0,10 € na občana,  čo činí 267,- € (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach súhlasilo s ukončením aktivít na príprave žiadosti 

o získanie dotácie zo štrukturálnych fondov na Zberný dvor v Lužiankach (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach na základe obhliadky ulíc Nejedlého,  Obežná,  

Horákova,  Švantnerova zvolalo na 13. 5. 2009 o 18.00 hod. verejné zhromaždenie za účelom 
prejednania znečistenia uvedených ulíc a ich svojpomocného upratania. Jozef Pagačovič 
navrhol, aby bol na verejné zhromaždenie prizvaný aj zástupca polície. Následne po verejnom 
zhromaždení sa dňa 15. 05. 2009 o 15.00 hod. uskutoční brigáda s cieľom upratať uvedené 
ulice. Zabezpečené budú tri veľkoobjemové kontajnery (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach požiadalo dopravnú komisiu o doriešenie 

dopravného značenia na Obežnej ulici, nakoľko na tejto ulici permanentne stoja motorové 
vozidlá a bránia v plynulom prejazde cez uvedenú ulicu (všetci za). 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo zakúpenie 1 veľkoobjemového 

kontajnera  s krytom na Zberný dvor v Lužiankach (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach poverilo starostu obce zabezpečením projektovej 

dokumentácie na vybudovanie bezbariérového vstupu do Kultúrneho domu v Lužiankach 
a oceľového prístrešku nad tento vstup, ako aj bezbariérového vstupu do zdravotného 
strediska na Nejedlého ulici (všetci za). 

 
V diskusii Ing. Lauko uviedol, že na zbernom dvore je potrebné podrviť zeleň, ktorú 

priniesli občania. Starosta obce uviedol, že zeleň sa podrví, keď jej bude viac. Ing. Spáč 
pozval prítomných na akciu „Svätý Florián“,  ktorá sa uskutoční 02. 05. 2009 v areáli ZŠ 
s MŠ v Lužiankach. Ing. Lauko uviedol, že na web stránke Lužianok nie je uvedený pracovný 
úväzok pre budúce volebné obdobie hlavného kontrolóra obce. K tomuto sa pridal aj Ing. 
Vrabec, ktorý uviedol, že pracovný úväzok hlavného kontrolóra na budúce volebné obdobie 
by sa mal skrátiť zo 100% na kratší pracovný úväzok. K tomuto názoru sa pridal aj Ing. Beňo. 
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Ing. Spáč uviedol, že pracovný úväzok pre hlavného kontrolóra by mal zostať na100 %. Ing. 
Vrabec navrhol pracovný úväzok pre hlavného kontrolóra obce pre budúce volebné obdobie 
na 30% (za Ing. Lauko, Ing. Beňo, Jozef Bojda, Ing. Vrabec, proti Ing. Spáč, Ing. Szorád, 
Jozef Pagačovič, Marián Humenský). Ing. Beňo navrhol pracovný úväzok na 20 % (za Ing. 
Beňo, Ing. Vrabec, ostatní proti). Marián Humenský navrhol pracovný úväzok na 40% (za 
Ing. Lauko, Ing. Beňo, Jozef Bojda, Marián Humenský, Ing. Vrabec, proti Ing. Spáč, Jozef 
Pagačovič, zdržal sa Ing. Szorád). Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo na 
nasledujúce volebné obdobie 40% pracovný úväzok pre hlavného kontrolóra obce. 
 
 Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach odsúhlasilo uznesenia tretieho riadneho 
zasadnutia OZ  (zdržal sa Ing. Spáč, ostatní za). 
 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil tretie riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach.  
 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
      ___________________                          _____________________ 
                       Jozef Bojda                                      Ing.  Marián Vrabec 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 
 


